
 

 

 
 

 

 

MOTIE 
Westlands crematorium 

 

De Raad van de gemeente Westland, in vergadering bijeen op 9 juli 2025, 

 

Zowel landelijk als in het Westland is er een stijgende lijn zichtbaar inzake cre-
meren versus begraven. Steeds meer mensen kiezen voor een crematie en wil-
len daarbij graag een definitief afscheid regelen op één locatie binnen het 
Westland en niet voor of na een afscheidsdienst of -moment naar een omlig-
gende gemeente moeten reizen voor de crematie. 

In Maassluis en Den Haag zijn mooie crematoria gevestigd, maar vanwege 
drukte kan in steeds meer gevallen niet gekozen worden voor een gewenste 
datum en/of tijd van definitief afscheid nemen. 

De fractie van CDA Westland is van mening dat in Westland de mogelijkheid 
voor cremeren moet worden geboden. Tegenwoordig is er een mogelijkheid 
voor elektrische verbranding, waardoor er geen sprake meer is van stank of 
luchtvervuiling voor de directe omgeving. 

 

Constaterende dat: 

• Er een grote en toenemende vraag is naar cremeren binnen Westland. 
• Er meerdere locaties binnen Westland geschikt zijn voor het vestigen 

van een crematorium. 
• Er initiatieven zijn voor de exploitatie van een crematorium. 

 

Spreekt uit: 
Verzoekt het college te onderzoeken welke locaties geschikt zijn voor het vesti-
gen van een crematorium, de bestaande initiatieven te beoordelen op haal-
baarheid en de gemeenteraad hierover in het derde kwartaal van 2025 over te 
berichten. 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 
Jenny Vermeer – de Smit 
CDA Westland  


